
 

      
      
departement Interne Organisatie

Derde Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk IOO/hdp/2018/17-05-2018 
 
De vergadering wordt geopend om 18 uur. 

OPENBARE ZITTING 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 19 april 2018 
 
Er worden geen opmerkingen geformuleerd. Het verslag wordt 
goedgekeurd. 
 

2. Interne organisatie 
Dagelijks bestuur 
Bepaling van wat onder het begrip dient begrepen 
 
Raadslid Elisabet Dooms begrijpt de beslissing zo dat in de toekomst 
het drempelbedrag automatisch wordt aangepast als de hogere 
wetgeving wijzigt en dat er dus niet telkens een nieuwe raadsbeslissing 
nodig is. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer bevestigt dit. Raadslid Johan Van 
Duyse leest in het besluit dat “de kans bestaat dat de drempelbedragen 
om de twee jaar worden herzien”. Hij vraagt of de 2-jaarlijkse herziening 
vaststaand is of enkel een mogelijkheid? Deze passus dient zo 
begrepen dat er om de 2 jaar bekeken wordt of een herziening nodig is. 
 

3. Interne organisatie 
Delegatie van bevoegdheden aan de deputatie 
Herziening van het reglement van 06 september 2017 met onmiddellijke 
inwerkingtreding en opheffing van het gecoördineerde reglement van  
09 oktober 2013 
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Er zijn geen andere opmerkingen dan deze die bij punt 2 van de 
agenda werden geformuleerd. 

De punten 4 t/m 8 over de Intergemeentelijke samenwerking 
intercommunales worden samen behandeld. 
 

4. Intergemeentelijke samenwerking 
DDS – voorbereiding algemene vergadering van 12 juni 2018: 

• - Kennisneming van het verslag 

• - Aanduiding van 3 effectieve en 3 plaatsvervangende  
 vertegenwoordigers 

• - Vaststelling van het mandaat = goedkeuring van de voorstellen 

5. Intergemeentelijke samenwerking 
Interwaas – voorbereiding algemene vergadering van 30 mei 2018: 

• - Kennisneming van het verslag 

• - Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende  
 vertegenwoordiger 

• - Vaststelling van het mandaat = goedkeuring van alle voorstellen 

6. Intergemeentelijke samenwerking 
SOLVA – voorbereiding algemene vergadering van 13 juni 2018: 

• - Kennisneming van het verslag 

• - Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende  
 vertegenwoordiger 

• - Vaststelling van het mandaat = goedkeuring van alle voorstellen 

7. Intergemeentelijke samenwerking 
VERKO – voorbereiding algemene vergadering van 12 juni 2018: 

• - Kennisneming van het verslag 

• - Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende  
 vertegenwoordiger 

• - Vaststelling van het mandaat = goedkeuring van alle voorstellen, 
w.o. instemming met de uittreding en de uittredingsvoorwaarden 
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8. Intergemeentelijke samenwerking 
IGS WESTLEDE – voorbereiding algemene vergaderingen van 05 juni 
2018: 

• - Kennisneming van het verslag 

• - Aanduiding van 1 effectieve en 1 plaatsvervangende  
 vertegenwoordiger 

• - Vaststelling van het mandaat = goedkeuring van alle voorstellen 

 

Raadslid Elisabet Dooms vraagt wat het dossier Verko betreft of er 
toelichting kan gegeven worden bij de recente acties van het personeel. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer deelt mee dat hij over geen andere 
informatie beschikt dan deze die hij in de pers kon lezen. 
Provincieraadsvoorzitter Greet De Troyer heeft weet van acties bij het 
personeel en weet ook dat er onderhandeld wordt tussen directie en 
personeel maar de precieze aanleiding voor de acties kan zij zich niet 
onmiddellijk herinneren. 
 
Gedeputeerde Alexander Vercamer geeft vervolgens een stand van 
zaken betreffende de uittreding uit de verschillende intercommunales. 
De uittreding uit Veneco en Fingem is afgerond. 

Met Blijdorp is er een principieel akkoord  en ook met Solva is er een 
akkoord dat op de raad van juni zal geagendeerd worden. 
Met DDS lopen de onderhandelingen nog. Hij wijst erop dat DDS onder 
de vennootschapsbelasting valt wat deze intercommunale onderscheidt 
van een aantal andere die ingevolgde fiscale rulings onder de 
rechtspersonenbelasting ressorteren. 
Dit geldt voor Interwaas, ILVA en Westlede. 
De provincie heeft juridisch advies ingewonnen en biedt op basis 
daarvan aan om samen met de betrokken intercommunales het 
bijzonder karakter van de verplichte uittreding te verdedigen bij de 
rulingcommissie. 
Als er toch geen consensus zou bereikt worden met de 
intercommunales dan valt de provincie terug op artikel 374 van het 
Wetboek Vennootschappen dat in een scheidingsaandeel voorziet dat 
gelijk is aan de actuele boekwaarde. 
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Raadslid Luc Maes bevestigt dat de fiscale discussie speelt. Hij stelt bij 
Interwaas vast dat de intercommunale terughoudend is om zelf naar de 
rulingcommissie te stappen . 
Gedeputeerde Alexander Vercamer meent dat ze daarmee een risico 
nemen want dan heeft de provincie geen andere keuze dan zich op 
artikel 374 van de Vennootschapswetgeving te beroepen en dan gaat 
het over de boekwaarde terwijl er nu onderhandeld wordt over een 
bedrag dat substantieel lager ligt. 
Raadslid Bart Blommaert kan zich aansluiten bij het standpunt van de 
gedeputeerde maar wijst erop dat er blijvend stemming wordt gemaakt 
over de stelling die de provincie inneemt. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer stelt dat men blijkbaar vergeet dat 
de provincie voor diverse intercommunales bijzondere inspanningen 
heeft geleverd onder meer via het waarborgen van leningen. 
Raadslid Olaf Evrard vraagt of de methodiek van een projectenfonds 
niet indruist tegen de geest van de beslissing om de provincies uit de 
intercommunales te weren. 
Gedeputeerde Alexander Vercamer is van oordeel dat dit niet het geval 
is. Via het concept van een projectenfonds realiseren we provinciale 
beleidsdoelstellingen en spelen we ook in op lokale agenda’s. 
Uitgangspunt is wel dat de projecten passen in de actuele provinciale 
taakstelling m.a.w. zij moeten een grondgebonden karakter hebben. 

9. ICT – hardware 
Opdrachtencentrale provincie Antwerpen, raamovereenkomst 
Vaststellen van de wijze van gunning en van de voorwaarden van de 
overheidsopdracht 
 
Gedeputeerde Martine Verhoeve licht kort toe onder verwijzing naar het 
dossier. 
Er zijn geen vragen. 

10. Patrimonium – groenonderhoud 2019 sites, instellingen en domeinen 
Vaststelling van de voorwaarden cf. bestek en raming, opdracht te 
gunnen bij wijze van openbare procedure 
 
Gedeputeerde Hilde Bruggeman wijst op het essentieel gegeven dat 
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men voor het groendonderhoud een beroep doet op sociale economie 
bedrijven. 
Raadsvoorzitter Greet De Troyer informeert of het over de verlenging 
gaat van een bestaand contract met 1 jaar. 
Gedeputeerde Bruggeman deelt mee dat het gaat om een nieuw 
contract dat nu gesloten wordt voor één jaar maar dat nog driemaal 
voor telkens één jaar verlengd kan worden. 

11. Patrimonium – jaarlijks onderhoud en nazicht van waterontharders voor 
een periode van 10 jaar 
Vaststelling van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
openbare procedure 
 
Raadslid Christian Bauwens vraagt wat de levensduur is van de 
betrokken toestellen. Michel De Vos, Hoofdarchitect, deelt mee dat de 
levensduur varieert van toestel tot toestel (het onderhoud betreft 62 
toestellen). Gedeputeerde Hilde Bruggeman vult aan dat er zo nodig 
ook budgetten zijn voorzien voor vervanging. 

12. Patrimonium provincie en paraprovinciale instellingen - periodiek 
onderhoud van alle liftinstallaties voor een periode van 10 jaar (2019-
2029) 
Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van 
openbare procedure 
 
Er zijn geen vragen. 

13. Varia 
 
Er zijn geen variapunten. 
De voorzitter sluit de vergadering. 
 

Gent, 18 mei 2018 

 De secretaris   De voorzitter 

Elisabet Dooms Hilde De Sutter 

                     De verslaggever 
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                     Hedwig De Pauw 


